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Protokół
z posiedzenia XXXIV Sesji Rady Miejskiej

w dniu 27 sierpnia 2012

obecni

stan radnych – 21
obecnych - 16

Skład Rady Miejskiej:

1. Zofia Bazańska - obecna
2. Krystian Dąbrowski - obecny
3. Krzysztof Francikowski - nieobecny
4. Ewa Fronczek - obecna
5. Marcin Gadecki - obecny
6. Ireneusz Gawroński - obecny
7. Janusz Gątkiewicz - obecny
8. Sylwester Iwanowski - obecny
9. Mirosław Kędzierski - obecny
10. Marian Kita - obecny
11. Teresa Kocot - nieobecna
12. Wiesław Konderak - nieobecny
13. Kamil Kowalik - obecny
14. Renata Malinowska - nieobecna
15. Andrzej Mentel - obecny
16. Jolanta Moćko - obecna
17. Marcin Musiał - nieobecny
18. Władysław Oczkowicz - obecny
19. Irena Owczarz - obecna
20. Dominik Penar - obecny
21. Marek Rajca - obecny

dot.     pkt.     1     -     porządku     obrad     sesji  

Przewodnicząca Rady Miejskiej                                  Jolanta Moćko  
Otwieram  XXXIV  sesję  Rady  Miejskiej  zwołaną  na  podstawie  ustawy  o  samorządzie 
gminnym, witam wszystkich przybyłych gości.

dot.     pkt.     2     -     porządku     obrad     sesji  

Przewodnicząca Rady Miejskiej                                  Jolanta Moćko  
Po przeliczeniu wszystkich radnych stwierdzam, że na sali jest wystarczająca liczba radnych 
niezbędna do kontynuowania obrad.

1



dot.     pkt.     3     -     porządku     obrad     sesji  
Przewodnicząca Rady Miejskiej                                  Jolanta Moćko  
Czy są jakieś propozycje dotyczące zmiany w porządku obrad?

Proponowany porządek obrad Sesji Rady Miejskiej

1. Otwarcie obrad sesji.
2. Stwierdzenie prawomocności sesji.
3. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmiany porządku obrad.
4. Informacja Burmistrza- Sprawozdanie z realizacji zadania dotyczącego Adaptacji i 

przebudowy budynku Galerii Sztuki Współczesnej Elektrownia w Czeladzi.
5. Stwierdzenie wygaśnięcia mandatu radnego Marcina Musiała.
6. Rozpatrzenie skargi Pani Mieczysławy Kiedrzyńskiej na działania Miejskiego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Czeladzi.
7. Wniosek Ruchu Palikota Czeladź  dot. Samorządowej refundacji metody zapłodnienia 

pozaustrojowego In vitro.
8. Sprawy bieżące .
9. Zamknięcie obrad sesji.

Przewodnicząca Rady Miejskiej                                  Jolanta Moćko  
Czy są propozycje zmian do porządku obrad sesji?

Propozycji zmian porządku nie było.

dot.     pkt.     4     -     porządku     obrad     sesji  

Informacja Burmistrza- Sprawozdanie z realizacji zadania dotyczącego Adaptacji i 
przebudowy budynku Galerii Sztuki Współczesnej Elektrownia w Czeladzi.

Dyskusja
w dyskusji udział wzięli

1. Radna Zofia Bazańska
2. Z-ca Burmistrza Teresa Wąsowicz
3. Skarbnik Miasta Urszula Polak-Wałek
4. Przewodnicząca Rady Miejskiej Jolanta Moćko Kto z Państwa jest 

za przeniesieniem tego punktu na koniec porządku?

Głosowanie 

Głosów za 15
Głosów przeciw
Głosów wstrzymujących się 
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dot.     pkt.     5     -     porządku     obrad     sesji  
Projekt uchwały w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego Marcina Musiała.

Radny Marian Kita: Czy Radny Marcin Musiał został należycie poinformowany?

Przewodnicząca Rady Miejskiej                                  Jolanta Moćko  
Tak Pan Radny Marcin Musiał został prawidłowo poinformowany.

Głosowanie imienne

Głosów za 4
Głosów przeciw
Głosów wstrzymujących się 11

dot.     pkt.     6     -     porządku     obrad     sesji  

Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenie skargi Pani Mieczysławy Kiedrzyńskiej na działania 
Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Czeladzi.

Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej Marek Rajca: Komisja uznała skargę Pani 
Mirosławy Kiedrzyńskiej za bezzasadną. 

Głosowanie imienne za uznaniem skargi za bezzasadną

Głosów za 16
Głosów przeciw
Głosów wstrzymujących się 

dot.     pkt.     7     -     porządku     obrad     sesji  

Wniosek Ruchu Palikota Czeladź  dot. Samorządowej refundacji metody zapłodnienia 
pozaustrojowego In vitro

Burmistrz  Miasta  Teresa  Kosmala: W  budżecie  miasta  na  ten  rok  nie  ma  środków 
przeznaczonych na ten cel. Sprawa ta nie jest taka prosta ponieważ podobne pomysły już były 
w innych miastach i zostały zaskarżone i aktualnie znajdują się w sądzie i nie widomo, co z 
nimi dalej będzie wiec tak, czy siak trzeba poczekać na decyzję sądu. 

Radny Ireneusz Gawroński: Jeżeli byłaby to nie duża kwota to powinniśmy się nad tym 
zastanowić,  uważam, że powinniśmy do tego tematu wrócić w późniejszym terminie przy 
ustalaniu budżetu.

Radna Irena Owczarz: Uważam, że leczeniem niepłodności powinno zająć się Państwo.

Radny Andrzej Mentel: Myślę, że należy to najpierw sprawdzić w jakim trybie przyjęła to 
Częstochowa i odłożyć ten temat na później, abyśmy mogli następnie podjąć decyzję.

Dyskusja
w dyskusji udział wzięli
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1. Radny Władysław Oczkowicz
2. Burmistrz Teresa Kosmala
3. Radny Ireneusz Gawroński
4. Radny Janusz Gątkiewicz
5. Radny Dominik Penar

Radny  Ireneusz  Gawroński:  Proponuję,  aby  ten  temat  został  przesunięty  na  termin 
późniejszy wtedy kiedy będziemy ustalać budżet.

Radny  Dominik  Penar: Uważam,  że  temat  ten  powinien  być  potraktowany  całościowo 
uwzględniający sytuację społeczną dot. żłobków i przedszkoli, a także powinnismy zaprosić 
autorów pisma.

Głosowanie wniosku Radnego Ireneusza Gawrońskiego

Głosów za 10
Głosów przeciw
Głosów wstrzymujących się 6

Głosowanie wniosku Radnego Dominika Penara

Głosów za 6
Głosów przeciw
Głosów wstrzymujących się 10

dot.     pkt.     8     -     porządku     obrad     sesji  

Przewodnicząca Rady Miejskiej                                  Jolanta Moćko  
Odczytuje pismo MZGK kierowane do Powiatowego Zarządu Dróg w Będzinie w sprawie 
wycinki uschniętego drzewa na ul. Nowopogońskiej.

Odczytuje pismo kierowane do Radnej Teresy Kocot w sprawie odpowiedzi na wniosek.

Odczytuje pismo mieszkańców ul. Madera w sprawie wyasfaltowania ul. Przełajskiej.

Przewodnicząca Rady Miejskiej                                  Jolanta Moćko  
Czy zgadzają się Państwo na propozycję odpowiedzi, że wniosek ten zostanie rozważony przy 
pracach nad budżetem miasta.

Głosowanie 

Głosów za 14
Głosów przeciw
Głosów wstrzymujących się 

Odczytuje pismo MZGK kierowane do Regionalnej Dyrekcji Krajowych Dróg i Autostrad w 
sprawie podziękowania za przycięcie żywopłotu na ul. Będzińskiej.
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Odczytuje pismo MZGK kierowane do Regionalnego Zarządu Dróg w Gliwicach w sprawie 
oczyszczenia wału rzeki Brynica z połamanych gałęzi drzew.

Odczytuje pismo Zespołu Kontrolnego Komisji Rewizyjnej w sprawie wzrostu zatrudnienia 
pracowników w jednostkach organizacyjnych miasta na przestrzeni ostatnich dziesięciu lat.

Informuje o piśmie Wojewody Śląskiego dotyczącego oświadczeń majątkowych.

Informuje  o  piśmie  Pana  Augustyna  Dziewońskiego  w sprawie  zamieszczenia  przeprosin 
przez Panią Irenę Owczarz na łamach Echa Czeladzi.

Odczytuje wniosek Ruchu Palikota w sprawie udostępnienia informacji publicznej.

Odczytuje pismo MZGK kierowane do Urzędu Miasta Czeladź w sprawie zwiększenia patroli 
Straży Miejskiej. 

Odczytuje  pismo  Przewodniczącego  Sejmiku  Województwa  dotyczącego  zaproszenia  na 
uroczystość uczczenia w 25 rocznicę śmierci Józefa Cieszkowskiego.

Odczytuje pismo Spółki Restrukturyzacji Kopalń kierowane do MZGK w sprawie utrzymania 
czystości i porządku na działkach znajdujących się w wieczystym użytkowaniu Spółki.

Informuje o piśmie Starostwa Powiatowego w Będzinie dotyczące wykoszenia i 
uporządkowania działek.

Informuje o piśmie MZGK kierowane do radnego Kamila Kowalika w sprawie ustanowienie 
znaku drogowego.

Informuje o piśmie MZGK dotyczące zwiększenia patroli Straży Miejskiej na ul. Gdańskiej.

Informuje o Wniosku Pana Wojciecha Maćkowskiego w sprawie udostępnienia informacji 
publicznej.

Dyskusja
w dyskusji udział wzięli

1. Burmistrz Teresa Kosmala
2. Przewodnicząca Rady Miejskiej                                     Jolanta Moćko  

Informuje o piśmie MCKS Czeladź w sprawie terminów meczy ligowych.

Dyskusja
w dyskusji udział wzięli

1. Radny Marian Kita
2. Burmistrz Teresa Kosmala
3. Przewodnicząca Rady Miejskiej Jolanta Moćko
4. Radny Janusz Gątkiewicz
5. Radny Dominik Penar
6. Radna Zofia Bazańska
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Burmistrz Teresa Kosmala: Proszę o wprowadzenie projektu uchwały w sprawie 
ustanowienia odpłatnej służebności przesyłu, oraz projektu uchwały w sprawie Czeladzkiej 
Ligi Naukowej Kapitał Ludzki.

Przewodnicząca Rady Miejskiej                                     Jolanta Moćko  
Kto z Państwa jest za wprowadzeniem projektu uchwały do porządku obrad w sprawie 
ustanowienia służebności przesyłu na niezabudowanej działce nr 130 k.m 25m położonej na 
ul. Gdańskiej.

Głosowanie 

Głosów za 15
Głosów przeciw
Głosów wstrzymujących się 

Przewodnicząca Rady Miejskiej                                     Jolanta Moćko  
Kto z Państwa jest za wprowadzeniem projektu uchwały do porządku obrad w sprawie 
zatwierdzenia do realizacji projektu pt. „Czeladzka Liga Naukowa” w ramach Programu 
Kapitał Ludzki.

Głosowanie 

Głosów za 15
Głosów przeciw
Głosów wstrzymujących się 

Projekt uchwały w sprawie ustanowienia służebności przesyłu na niezabudowanej działce nr 
130 k.m 25 położonej na ul. Gdańskiej.

Głosowanie imienne 

Głosów za 15
Głosów przeciw
Głosów wstrzymujących się 

Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia do realizacji projektu pt. „Czeladzka Liga 
Naukowa” w ramach Programu Kapitał Ludzki.

Głosowanie imienne 

Głosów za 15
Głosów przeciw
Głosów wstrzymujących się 

Informacja Burmistrza- Sprawozdanie z realizacji zadania dotyczącego Adaptacji i 
przebudowy budynku Galerii Sztuki Współczesnej Elektrownia w Czeladzi.

Dyskusja
w dyskusji udział wzięli
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1. Radny Władysław Oczkowicz
2. Burmistrz Teresa Kosmala
3. Radny Kamil Kowalik
4. Dyr. ZBK Lena Wardenga
5. Radna Zofia Bazańska
6. Przewodnicząca Rady Miejskiej Jolanta Moćko

Przewodnicząca Rady Miejskiej                                  Jolanta Moćko  
Zamykam XXXIV sesję Rady Miejskiej.

Protokołował Przewodnicząca
Krystian Załęczny    Rady Miejskiej w Czeladz

   Jolanta Moćko
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